
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

П Р О Т О К О Л 

09.06.2020                                        м.Черкаси                                                 № 27 

 

 

 

Засідання постійної комісії обласної ради  

з питань розвитку інфраструктури  

та житлово-комунального господарства 

 

 

Всього членів комісії   - 5 

На засіданні присутні  - 4: Кокодзей В.М. - голова комісії, Далібожак В.М. - 

секретар комісії, Кулініч В.В.,  Футима А.Ф. 

 

Відсутні: - 1: Волкович В.М. 

 

Запрошені на засідання комісії: 

 Боднар Роман Миколайович – голова Черкаської обласної державної 

адміністрації 

 Кравченко Наталія Миколаївна – директор Департаменту фінансів 

Черкаської обласної державної адміністрації 

 Стеценко Василь Борисович – директор Департаменту регіонального 

розвитку Черкаської обласної державної адміністрації 

 Чубань Сергій Васильович – директор Департаменту інфраструктури та 

житлово-комунального господарства Черкаської обласної державної 

адміністрації  

 

 В засіданні взяли участь голова Черкаської обласної ради Підгорний А.В., 

заступник голови Черкаської обласної ради Сегеда А.В., заступник голови 

Черкаської обласної ради Мушієк М.Г., перший заступник голови Черкаської 

обласної державної адміністрації Ляшов Д.О., директор Департаменту 

будівництва Черкаської обласної державної адміністрації Бохін Р.С. 

 

 

 

 

 



Порядок денний: 

 

1. Про звіт голови Черкаської обласної державної адміністрації 

БОДНАРА Р.М. щодо виконання заходів, спрямованих на боротьбу з 

поширенням захворювання на COVID-19 та щодо розподілу фінансового 

ресурсу, спрямованого на покращення доріг в області (в частині розподілу 

фінансового ресурсу, спрямованого на покращення доріг в області) 

Боднар 

Роман Миколайович 

- голова Черкаської обласної державної 

адміністрації 

 

2. Про    внесення   змін   до   рішення   обласної   ради   від   20.12.2019   

№ 34-47/VII «Про обласний бюджет Черкаської області на 2020 рік» 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів обласної 

державної адміністрації 

 

3. Про звіт за 2019 рік із проведення моніторингу виконання Плану 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2018 – 2020 роки 

Стеценко 

Василь Борисович 

- директор Департаменту регіонального розвитку 

обласної державної адміністрації 

 

4. Про Стратегію розвитку Черкаської області на період 2021 – 2027 роки 

Стеценко 

Василь Борисович 

- директор Департаменту регіонального розвитку 

обласної державної адміністрації 

 

5. Про внесення змін до рішення обласної ради від 29.04.2011 № 5-2/VI 

«Про Програму підвищення енергоефективності та зменшення споживання 

енергоносіїв Черкаської області на 2011-2020 роки» 

Чубань 

Сергій Васильович 

- директор Департаменту інфраструктури та 

житлово-комунального господарства обласної 

державної адміністрації 

 

6. Про хід виконання та погодження зняття з контролю рішення обласної 

ради від 25.03,2016 № 4-12/VII «Про щорічний обласний конкурс з благоустрою 

населених пунктів області «Територія комфорту», зі змінами від  16.12.2016 

№10-8/VII 

Чубань 

Сергій Васильович 

- директор Департаменту інфраструктури та 

житлово-комунального господарства обласної 

державної адміністрації 

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Боднара Р.М., який на запитання Мушієка М.Г., щодо виконання заходів, 

спрямованих на боротьбу з поширенням захворювання на COVID-19 відповів, 

що боротьба з COVID-19 ще не закінчена, карантин продовжується. Тож на 

даний час нема сенсу звітувати з цього питання. 



В частині розподілу фінансового ресурсу, спрямованого на покращення 

доріг на  область виділено 733 млн грн. В листопаді почали формувати перелік 

доріг загального і місцевого користування. Залучено організацію «CoST», яка 

провела аудит критичних ділянок доріг під відео-фото фіксацію. Перелік цих 

ділянок було затверджено в «Укравтодорі». Планується більш активно 

долучати депутатів обласної ради до формування переліку доріг які потребують 

термінового ремонту. 

Кокодзея В.М., який поцікавився коли буде відремонтовано дорогу Н-16 

«Черкаси-Умань». 

Боднара Р.М., який відповів, що це дорога державного значення і обласна 

державна адміністрація не має повноважень на її утримання. 

Ляшова Д.О., який зазначив, що план виконання робіт затверджено в 2019 

році постановою Кабінету Міністрів. Дорога Черкаси-Умань знаходиться в 

стадії ремонту і вже частково відновлена. Додав, що на даний момент 

Черкаська обласна державна адміністрація може прозвітувати лише за 10 % 

використаних коштів виділених на утримання доріг області, тому обласна 

державна адміністрація просить перенести розгляд цього питання до закінчення 

будівельного року. Також запевнив, що надалі при розгляді доріг області, які 

потребують першочергового ремонту будуть запрошувати членів профільної 

комісії обласної ради. 

Боднара Р.М., який запропонував при формуванні наступного переліку 

доріг на 2021 рік, за участі організації «CoST», офіційно направити на 

профільну комісію пропозиції облдержадміністрації щодо цього переліку. 

Ляшова Д.О., який запропонував, щоб комісія долучилася до 

узагальнення інформації депутатів обласної ради щодо проведення 

експлуатаційних робіт і надсилала до профільного Департаменту дані для 

узагальнення тих об’єктів які потребують термінового ямкового ремонту. 

Також додав, що на наступне засідання комісії профільний Департамент 

надасть карти доріг Черкаської області. 

 

Проєкт рішення додається. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Взяти до відома звіт голови Черкаської обласної державної адміністрації 

БОДНАРА Р.М. щодо розподілу фінансового ресурсу, спрямованого на 

покращення доріг в області 

2. Підтримати проєкт рішення «Про звіт голови Черкаської обласної 

державної адміністрації БОДНАРА Р.М. щодо виконання заходів, спрямованих 

на боротьбу з поширенням захворювання на COVID-19 та щодо розподілу 

фінансового ресурсу, спрямованого на покращення доріг в області» в частині 

звіту голови Черкаської обласної державної адміністрації БОДНАРА Р.М. щодо 

розподілу фінансового ресурсу, спрямованого на покращення доріг в області та 

рекомендувати до розгляду на пленарному засіданні обласної ради. 

. 

Висновок № 27/1 додається. 

 



«За» –  4,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

2. СЛУХАЛИ:  

Кравченко Н.М., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення 

обласної ради «Про внесення змін  до рішення  обласної  ради   від 20.12.2019 

№ 34-47/VII «Про обласний бюджет Черкаської області на 2020 рік». Зазначила, 

що за рахунок розподілу вільного залишку коштів загального фонду та 

зменшення видатків споживання загального фонду збільшується призначення 

головним розпорядникам коштів, а саме 321,415 тис. грн  Департаменту 

будівництва облдержадміністрації, з них 100,0 тис. грн на виконання програми 

розвитку автомобільних доріг загального користування Черкаської області на 

2019-2022 роки та 221,415 тис. грн на виконання інвестиційних проектів в 

рамках реалізації заходів, спрямованих на розвиток системи охорони здоров’я у 

сільській місцевості. 

Зменшується на 1 603,496 тис. грн призначення Департаменту 

будівництва облдержадміністрації по об’єкту «Капітальний ремонт опорного 

навчального закладу «Білозірська загальноосвітня школа І-ІІІ ступенів» 

Білозірської сільської ради». 

 

Проєкт рішення додається. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 20.12.2019 № 34-47/VII «Про обласний бюджет Черкаської 

області на 2020 рік» та рекомендувати розглянути питання на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

Висновок №27/2 додається. 

 

«За» –  4,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

 

3. СЛУХАЛИ:  

Стеценка В.Б., який ознайомила членів комісії з проєктом рішення 

обласної ради «Про звіт за 2019 рік із проведення моніторингу виконання 

Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2018 – 2020 

роки». Зазначив, що звіт підготовлений на основі інформаційних даних, 

статистичних та фінансових показників, наданих виконавцями проєктних ідей. 

Зауважив, що за станом реалізації проєктів за 2018 рік профінансовано 11 

проєктів на суму – 26,4 млн грн, за 2019 рік – 15 проєктів на суму – 51,6 млн 

грн. Реалізовуються 59 проєктів на суму – 814,5 млн грн. 

Протягом звітного періоду було модернізовано й запущено портал «Invest 

in Cherkasy Region»; розширено й доповнено Портал адміністративних послуг 

Черкаської області; у соціальній мережі Facebook створена «Платформа для 

бізнесу в Черкаській області»; розроблено й запущено мобільний туристичний 

додаток «Подорожуй Черкащиною». 

 



Проєкт рішення додається. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Звіт за 2019 рік із проведення моніторингу виконання Плану 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2018 – 2020 роки 

взяти до відома. 

2. Підтримати проєкт рішення «Про звіт за 2019 рік із проведення 

моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області 

на період 2018 – 2020 роки» та рекомендувати розглянути питання на 

пленарному засіданні обласної ради.     

 

Висновок додається. 

 

«За» –  4,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

 

4. СЛУХАЛИ:  

Стеценка В.Б., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення «Про 

Стратегію розвитку Черкаської області на період 2021 – 2027 роки».  

Доповідач повідомив, що Стратегія розвитку Черкаської області на період 

2021 – 2027 роки спрямована на покращення добробуту населення регіону, на 

підвищення комфорту та якості життя, освіченості його мешканців, на розвиток 

економіки Черкаської області та підвищення її конкурентоспроможності, а 

також на створення позитивного іміджу регіону та максимально ефективного 

використання його ресурсів і можливостей.  

При формуванні нової Стратегії були враховані основні сучасні світові та 

вітчизняні зміни в економіці та суспільстві.  

Важливим аспектом розробки та реалізації Стратегії є посилення 

кооперації між владою, громадськістю регіону, наукою, бізнесом та іншими 

суб`єктами регіонального розвитку з метою досягнення максимального 

соціально-економічного ефекту. Цей аспект, зокрема, відображений у підході 

SMART-спеціалізації, на засадах якого розроблена Стратегія. Це європейський 

підхід, що передбачає визначення окремих стратегічних цілей та завдань щодо 

розвитку видів економічної діяльності, які мають інноваційний потенціал та 

сприяють трансформації секторів економіки в більш ефективні. 

 

Проєкт рішення додається. 

 

ВИРІШИЛИ: за результатами розгляду та обговорення інформації директора 

Департаменту регіонального розвитку обласної державної адміністрації 

Стеценка В.Б. проєкт рішення «Про Стратегію розвитку Черкаської області на 

період 2021 – 2027 роки» не набрав достатньої кількості голосів на підтримку. 

 

«За» –  1,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 2,   «Не голосувало» - 0. 

 

Висновок додається. 



 

 

5. СЛУХАЛИ:  

 Чубаня С.В., який ознайомив членів комісії з проєктом рішення «Про 

внесення змін до рішення обласної ради від 29.04.2011 № 5-2/VI «Про 

Програму підвищення енергоефективності та зменшення споживання 

енергоносіїв Черкаської області на 2011-2020 роки». Зазначив, що зміни 

зумовлені перерозподілом функцій та повноважень між структурними 

підрозділами Черкаської обласної державної адміністрації і зміною назви, 

внаслідок чого функції та повноваження управління житлово-комунального 

господарства із забезпечення на території Черкаської області, державної 

політики у сферах житлово-комунального господарства, паливно-

енергетичного комплексу, підвищення енергоефективності та 

енергозбереження покладено на Департамент інфраструктури та житлово-

комунального господарства Черкаської облдержадміністрації. 

 

Проєкт рішення додається. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про внесення змін до рішення 

обласної ради від 29.04.2011 № 5-2/VI «Про Програму підвищення 

енергоефективності та зменшення споживання енергоносіїв Черкаської області 

на 2011-2020 роки» та рекомендувати розглянути питання на пленарному 

засіданні обласної ради. 

 

Висновок додається. 

 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

 

6. СЛУХАЛИ:  

 Чубаня С.В., який поінформував членів комісії про хід виконання 

рішення обласної ради від 25.03,2016 № 4-12/VII «Про щорічний обласний 

конкурс з благоустрою населених пунктів області «Територія комфорту», зі 

змінами від 16.12.2016 №10-8/VII». Зазначив, що умовами конкурсу 

передбачено грошові премії, які використовуються на розвиток комунального 

господарства та благоустрій населеним пунктів. 

Черкаська обласна державна адміністрація неодноразово зверталась до 

Черкаської обласної ради з проханням підняти розмір грошової премії, 

депутатами обласної ради рішення не було підтримано. 

Подання щодо участі у щорічному обласному конкурсі з благоустрою 

населених пунктів області «Територія комфорту» від міст, селищ та сільських 

населених пунктів області до управління житлово-комунального господарства 

Департаменту інфраструктури та ЖКГ Черкаської ОДА не надходили протягом 

декількох років, кошти з обласного бюджету на реалізацію заходів та 

преміювання переможців конкурсу не передбачалися. 

 



Інформація додається. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Інформацію про хід виконання рішення обласної ради від 

25.03,2016 № 4-12/VII «Про щорічний обласним конкурс з благоустрою 

населених пунктів області «Територія комфорту», зі змінами від 16.12.2016 

№10-8/VII» взяти до відома. 

2. Погодити зняття з контролю рішення обласної ради від 25.03,2016 

№ 4-12/VII «Про щорічний обласний конкурс з благоустрою населених пунктів 

області «Територія комфорту», зі змінами від 16.12.2016 №10-8/VII у зв’язку з 

відсутністю подання  від міст, селищ та сільських населених пунктів області та 

відсутністю фінансування з обласного бюджету на реалізацію заходів та 

преміювання переможців конкурсу.. 

 

Висновок додається. 

 

«За» –  3,    «Проти» – 0,   «Утрималось» – 0,   «Не голосувало» - 0. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Голова комісії         В. КОКОДЗЕЙ 

 

 

 

Секретар комісії         В. ДАЛІБОЖАК 


